

**PEDAGO RY**  
**HALLITUKSEN KOKOUS**  
**PÖYTÄKIRJA 11/24**

**Aika:** 17.9.2024 klo 16:15  
**Paikka:** Liikuntarakennus, Opetustila L 310B,  
Keskussairaalantie 4, 40600 Jyväskylä

Läsnä Atte Urama  
Veera Hynninen  
Marianna Palola  
Saaga Rissanen  
Lotta Seppänen  
Olivia Haataja  
Maiju Lintulahti  
Eero Kokkarinen  
Sara Kangassuo  
Aapo Nikula  
Maria Malinen  
Saara Nurro, poissa klo 16.50-17.15  
Siiri Lampinen, poissa klo 16.50-17.15  
Eetu Väänänen, poistui klo 16.50  
Roosa Ukkola

1. Kokouksen avaus

Atte Urama avasi kokouksen ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Esitettiin lisättäväksi kohtaan

15.1 Esteettömyyskysely

16.1 Tiedekunnan työelämäpäivä 20.9.

16.2 Alumnirekisteri

19.4 Taidetta ja viiniä

19.5 Luontoretki

19.6 Kauppakadun appro

19.7 PJR 2024

Tämän jälkeen esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestyksenä.

#### 4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Lotta Seppänen ja Maria Malinen.

#### 5. Hallinto

##### 5.1. Puheenjohtajiston terveiset

Fuksisitsien jälkeen Tilia oli jäänyt huonoon kuntoon, ja tästä tuli lasku sekä käyttökielto. Kielto oli alunperin vuodeksi, mutta se on saatu laskettua vuodenvaihteeseen. Tilassa järjestettäisiin jatkossa alkoholittomia tapahtumia, kuten hengailuiltoja ja lisäksi tilankäyttöä varten luodaan käyttöohjeet. Sitseille etsitään toinen paikka.

Atte Urama pyysi vastaamaan puheenjohtajistopalautteeseen, mikäli siihen ei ole vastannut aiemmin keväällä.

##### 5.2. Hallituksen pohinät

###### 5.2.1. Iltakoulut 3.9. ja 10.9.

Koettiin, että hallituksen tapaamiset ovat tarpeellisia, joten jatketaan samaan malliin. OTiin (omatoimisen työskentelyn iltaan) ei ole pakko tulla, YTiin (yhteisen työskentelyn iltaan) suositellaan tulemaan paikalle, sillä siellä käydään läpi yhteisiä tärkeitä asioita.

#### 5.2.2. Vuosijuhlaedustukset

OKA ry:n vuosijuhliin (25.10.) osallistuvat Sara Kangassuo ja Eero Kokkarinen. Sonja Holm on myös kiinnostunut ja on kysynyt mahdollisuutta osallistua, vaikka kutsu on lähtökohtaisesti kahdelle.

Popsi ry:n vuosijuhlille (18.10.) osallistuvat Veera Hynninen ja Olivia Haataja.

Jammauksen vuosijuhlille (21.11.) osallistuu ainakin Aapo Nikula. Kutsu on avecillinen. Avec maksaa lipun kokonaisuudessaan itse.

Aiemmin keväällä oli puhetta mahdollisesta matkakulukorvauksesta Pedagon kautta, mutta tästä ei ole tehty ohjesääntöä vielä. Mikäli matkakorvaus tulisi, siihen olisi hyvä laittaa kulukatto. Majoitus olisi hyvä saada kohdeainejärjestön hallituksen jäseneltä, jotta se ei lisäisi kustannuksia. Suositaan lahjoiksi aineettomia lahjoja. Olivia ehdottaa Popsille lahjaksi lahjoitusta Mieli ry:lle.

Puheenjohtajisto lähettää viestiä ainejärjestöille, joiden vuosijuhliin ei tule edustusta Pedagolta.

## 6. Toimikuntien kuulumiset

Lotta Seppäsestä tulee Normaalikoulun johtokuntaan opetusharjoittelijoiden edustaja.

### 6.1. OKL:n toimikunnat

#### 6.1.1. Pedagoginen toimikunta

3.9. oli kokous, Sara Kangassuo oli paikalla. Alkuun käsiteltiin orientaatioviikkoja, jotka olivat menneet henkilökunnan mukaan mukavasti. Toimikunta pohtii seuraavia askeleita nyt kun OPS-työ on ohi. JYU:n ja tiedekunnan strategia on työn alla, joten OKL:n pitää suunnata toimintaansa sen mukaisesti.

Keskustelussa oli myös “Kielellisesti ja kulttuurisesti tuettu opettajankoulutuslinja”, joka olisi tarkoitus ottaa käyttöön vuonna 2026. Tämä linja mahdollistaa sen, että esimerkiksi S2-ylioppilastutkinnolla on mahdollista päästä opiskelemaan. Näille linjalaisille on osittain oma opetussuunnitelma, mutta opiskelijat ovat kuitenkin sekaisin eri ryhmissä. Tämä tulee vaatimaan paljon työtä onnistuakseen. Opettajat ovat esimerkiksi huolestuneita opetuksen laadusta, jos eivät itse olekaan tarpeeksi kykeneväisiä opettamaan tätä linjaa.

Pedagogisen toimikunnan seuraavana suuntana on Oppiva OKL (Nimi vielä työn alla). Ajatuksena on, että opettajat ja opiskelijat työstävät yhdessä erilaisia teemoja, ja näihin otetaan mukaan myös asiantuntijatukea (esimerkiksi KYTKE, mielenterveyden keskusliitto tai muita vastaavia). Alustavasti ensimmäinen tällainen tilaisuus olisi 18.2.

Seuraava kokous on 23.9. klo 8.30-9.45

#### 6.1.2. Opintoasiatoimikunta

Edellinen kokous oli 16.9. ja paikalla olivat opiskelijaedustajista Maria Malinen ja Olivia Haataja. Tapaamisessa käytiin läpi orientaatioviikkojen ohjelmaa. Keskustelua oli esimerkiksi siitä, kuinka orientaatioviikkojen ohjelmaa olisi järkevä muuttaa loppoajan vähentämiseksi. Ensi vuonna aloitus olisi mahdollisesti taas maanantaina, toisin kuin kahtena edellisenä vuonna kun aloitus on ollut vasta tiistaina. Fukseilta oli tullut palautetta kotiryhmien epätasaisuudesta. Fukseilta on kuultu, että osa kotiryhmäesittelijöistä on itse markkinoinut ryhmäänsä sellaisena, että siihen “joudutaan” eikä päästä.

Keskustelua oli myös Pro-ryhmästä, joka on tänä vuonna todella suuri eikä kaikki mahdu Pro-laisille tarkoitettuihin kurssitoteutuksiin. Tämä on harmi heidän ryhmäytymisen kannalta, sillä opiskelijoita ripotellaan muihin ryhmiin.

Käytiin läpi myös ohjesääntöpaperia, jota käsiteltiin myös edellisessä hallituksen kokouksessa. Paperi on tullut nyt käyttöön.

Ei ole tiedossa vielä seuraavaa kokousta.

#### 6.1.3. YVV-toimikunta

Seuraava kokous on 30.9. klo 8.30. Marianna Palola ja Eero Kokkarinen osallistuvat.

#### 6.1.4. Yhteistyötoimikunta

Seuraava kokous on 24.9.

#### 6.2. Vuosijuhlatoimikunta Pedago 60v.

Seuraava kokous on 30.9. Tekemistä riittää. Lipunmyynti vuosijuhlaan on päättynyt 11.9. Jatkot ja artisti (Ani) on julkaistu. Olivia Haataja laittaa vuosijuhlille osallistuville ainejärjestöille pyyntöä, että mainostaisivat jatkoja. Scandicin kanssa yhteistyö toimii.

Maiju Lintulahti selvittää vielä menun, sillä siihen tulee mahdollisesti muutos. Pohdittiin, voiko lihamenun vaihtaa kalaan, kun ilmoittautumisen yhteydessä ei ole ollut kalaa vaihtoehtona. Mikäli tämä vaihtuu, laitetaan osallistujille sähköpostia ja kysytään uudestaan menuvalintaa.

Maiju ehdottaa vuosijuhlille kuvaesitystä vuosien varrelta. Kuvia voisi pyytää jäsenistöltä etukäteen. Atte Urama vinkkaa Teppo Toikan tekemästä kuvakirjasta, josta voisi löytyä vanhempiakin kuvia.

Vuosijuhlaviikolle on suunnitteilla tapahtumia: ma 7.10. Teen maistelua ja etikettiä, ti 8.10. Lokakuun hengailuilta vuosijuhlateemalla, ke 9.10. vuosijuhlasitsit.

### 6.3. Fuksitoimikunta

18.9. järjestetään uuden fuksitoimikunnan valintakokous Agoralla Martti Ahtisaari-salissa ja uusi fuksitoimikunta perehdytetään 23.9. Veera Hynninen pyytää vielä tutoreita mainostamaan omille kotiryhmilleen fuksitoimikuntaan hakemista.

Siirryttiin kohtaan 19.1. Fuksiaiset, jonka käsittelyn ajaksi ensimmäisen vuoden opiskelijat Saara Nurro, Siiri Lampinen ja Eetu Väänänen poistuivat.

Tauko klo 16.58-17.15

## 7. Talous

Tilin saldo: 11 554,34 €

Jäsenten määrä: 347 varsinaista jäsentä, 1 alumnijäsen.

Viime kokouksen jälkeen tilitapahtumat ovat koostuneet muun muassa kide.app-tilityksistä, sumup-tilityksistä, jäsenmaksujen palautuksista, Kauppakadun approjen lippukantamaksusta, kilometrikorvauksista, fuksisitsien pizzamaksujen palautuksista sekä haalarisponsoroinnista.

Ehdotetaan maksettavaksi: yhteensä 694,24€ kulukorvauksia.

Lähtökohtaisesti tulevaisuudessa puheenjohtaja Atte Urama hyväksyy kulukorvaukset ja toiminnantarkastajat katsovat ne jälkikäteen läpi. Tämä nopeuttaisi kokouksia.

Saaga Rissanen tekee tähän mennessä tapahtuneesta rahaliikenteestä koosteen, joka käydään läpi ensin YTI:ssä sekä sen jälkeen kokouksessa. Tarkoituksena olisi käydä tarkemmin läpi, mitä mihinkin tapahtumaan on mennyt ja kuinka paljon budjettia on vielä syksyä ajatellen jäljellä.

Keskusteltiin kilometrikorvauksista. Saaga Rissanen teki ehdotuksen, että kilometrikorvaukset maksettaisiin jatkossa siten, että jos matka on 15km tai sen alle, saa korvausta 5e. Jos matka on yli 15km, maksetaan 5e sekä lisäksi ylimenevistä kilometreistä 0,3e/km. Äänestetään tästä yhdistyksen kokouksessa.

## 8. Kansainvälisyys

Hengailuiltaan osallistui vaihto-opiskelijoilta ja Sara on saanut heidän yhteystiedot. Vaihto-opiskelijoita on ilmoittautunut myös beer pongiin.

## 9. Kestävä kehitys

Keväällä tilattiin kestävyysmerkkejä, ja keskusteltiin niiden myynnistä. Merkki on maksanut meille 2,17e/ kpl ja näitä on tilattu yhteensä 50 kpl. Sovittiin merkin hinnaksi 5e, josta 2e menee Suomen luonnonsuojeluliiton kautta norppien suojelutyöhön. Myydään merkkejä ensimmäistä kertaa työelämäpäivillä perjantaina 20.9. Pohdittiin, laitetaanko merkkejä myyntiin myös kide.appiin, sillä ständimyyntejä on vain muutaman kerran vuodessa. Ajatuksena on, että kide.app-myyntistä ostetaan enemmänkin kuin yksi merkki, joten postikuluineen tälle merkille ei tule liian suuri hinta. Kide.appissa myytynä merkistä saadaan tuottoa 4,55e, josta 2e menee suojelutyöhön. Katsotaan ensin, miten merkkejä menee kaupaksi työelämäpäivillä ja laitetaan myös kide.appiin sen jälkeen. Lotta tekee merkille mainostuksen, jossa kerrotaan mihin tuottoa menee. Näitä merkkejä ei tilata lisää, vaan seuraavalla hallituskaudella voidaan tilata uusi hyväntekeväisyysmerkki, jonka tuotot menevät johonkin toiseen kohteeseen.

Vuosijuhlille tilataan pöytiin köynnöstä, jota voi käyttää myös jatkossakin.

## 10. Yhteistyö

Haalarit on laitettu tilaukseen. Vyön ulkoasuun osallistettiin myös jäsenistöä, jotka saivat ehdottaa vyöhön tulevaa tekstiä. Äänestyksen myötä tekstiksi valikoitui Opetä muu kovempaa. Vyö itsessään on musta hopealla soljella, jossa on Pedagon logo. Nämä on myös laitettu tilaukseen (100kpl), ja näistä odotetaan varmistusta.

Marimekon kanssa järjestetään asiakasilta lokakuussa 24.10. Odotetaan tähän vielä asiakasetuja.

### 10.1. Yhteistyösopimukset

Sopimuksia on laitettu eteenpäin yrityksille, ja odotetaan niistä vastauksia. Tarkoitus olisi laittaa yhteistyöedut someen ensi viikolla. Ajatuksena olisi jakaa mainokset muutamaaan postaukseen, eikä tehdä jokaisesta yhteistyöstä omaa postausta.

Maiju Lintulahti tuo esiin mahdollisen uuden yhteistyökumppanin: Dimensio pointin. Täällä pääsisi pelaamaan virtuaalisia pakohuonepelejä puoleen hintaan. Lisäksi hallitus pääsisi ilmaiseksi pelaamaan TikTok-videota vastaan. Saaga Rissanen vastaa heiltä tulleeseen sähköpostiin, että ollaan kiinnostuneita yhteistyöhön.

Vuosijuhlien esiintyjät majoittuvat Green starissa, joka tarjoaa myös jäsenistölle etuja. Saaga Rissanen on heihin yhteydessä ja sopii mahdollisesta yhteistyöstä.

## 11. Tutor

Tutoreiden ja hallituksen kesken järjestetään reflektiotapaaminen. Maria Malinen tekee palautelomakkeen sekä kyselyn telegramiin ajankohdasta.

### 11.1. Orientaatioviikot

Orientaatioviikot ovat saatu päätökseen. Tapahtumien palautteissa korostui se, että pitkälti fuksit ovat niistä tykänneet. Myös alkoholittomuudesta tai mahdollisuudesta siihen on tullut kiitosta. Fuksien kanssa tapahtumissa keskustellessa on kuultu paljon myös positiivista siitä, että hallitus ollut mukana. Siten meistä on tullut helpommin lähestyttäviä.

Fuksihulivili tapahtumakonseptina vaatii ehkä kehittelyä jatkossa, sillä palautetta tuli ahtaudesta ja yhteisen ohjelman/lautapelien vähyydestä. Toisaalta fuksisauna, jonka tämä tapahtuma on nyt korvannut, on ollut myös aina ahdas ja aikaa on jätetty paljon myös vain hengailulle. Kiitosta tuli kuitenkin hyvästä tunnelmasta ja yhteisistä leikeistä.

Fuksimökin palautteesta nousi esiin kohta, jossa mainittiin, että jotkut ovat kuvanneet ilman lupaa niin että muut näkyvät tunnistettavasti. Keskusteltiin tapahtumissa kuvaamisesta. Lotta Seppänen mainitsee, että tästä voisi laittaa maininnan Turvallisemman tilan periaatteisiin. Lisäksi turvahenkilöt voisivat mainita tästä tapahtumissa. Lisäksi kide.appin kuvauksessa täytyy laittaa maininta, jos tapahtumassa kuvataan somepostauksiin. Tästä keskusteltiin jo edellisessä kokouksessa.

## 12. Viestintä

Esteettömyyskyselyyn oli tullut palautetta siitä, että viestintä painottuu liikaa instagramin puolelle. Palautteeseen on reagoitu ja tapahtumakuvaukset tulevat nyt myös nettisivuille samaan tapaan kuin instagramiin. Näin tapahtumien ei pitäisi mennä keneltäkään ohi ja kaikilla on mahdollisuus saada yhdenvertaisesti tietoa tapahtumista. Lipunmyynnin muistuttamista ja muuta ”ylimääräistä hypetystä” ei saa nettisivuille järkevästi eikä ole myöskään tarpeellista sinne laittaa, mutta perustiedot löytyvät sieltä.

Viestintää on paljon etenkin kun ”vujuhype” on käynnissä. Toivottavasti julkaisut saavuttavat jäsenistön.

Canvalta on tullut sähköpostia, että hinnat nousevat ensi vuonna maaliskuussa. Tällä hetkellä Canva pro maksaa 110e vuodessa, mutta ensi maaliskuusta alkaen vuosi on 270e ja tämän jälkeen 450e/ vuosi. Haetaan canvan ilmaisversiota, joka on saatavilla järjestöille.

### 13. Kerhot ja oheistoiminta

Aapo Nikula ehdottaa uutta kerhoa, jota voisi suunnitella ensi vuodelle. Ajatuksissa olisi musiikkikerho, jossa voisi esitellä kuuntelemaansa musiikkia ja keskustella musiikista ylipäätään. Laitetaan tämä toimintasuunnitelmaan.

Vuosijuhlien jälkeen voisi ylipäätään mainostaa, että kerhoja voi lähteä vetämään jos haluaa.

#### 13.1. Liikuntavuoro

Eilisen (16.9.) liikuntavuoro peruttiin.

#### 13.2. Kirjakerho

Tavattiin 9.9. klo 18 Alkulähteellä syksyn ensimmäisen kerhon merkeissä. Osallistujia oli 19 ja oli hyvää pöhinää. Ohjelmassa oli tutustumista sekä speedfriending. Arvottiin genre ensimmäiselle kirjalle (lastenkirja) sekä äänestettiin/arvottiin ensimmäiseksi kirjaksi Pikku Prinssi. Kesän kirjabingon voittaja arvottiin ja palkinnoksi annettiin kirjanmerkki ja pari muumitikkaria.

Seuraava kerho on 30.9.

#### 13.3. Käsityökerho

16.9. järjestettiin syksyn ensimmäinen kerho. Paikalla oli yhteensä 13 henkilöä. Oli kiva meininki: tutustuttiin toisiin ja oleiltiin käsitöiden parissa. Oli sekä uusia, että vanhoja kerholaisia paikalla.

Idea tuli, voisiko käsityökerhon järjestää joskus jossain kahvilassa. Saaga Rissanen on ideoinut yhteistyöiltaa Titityyn kanssa, mutta ei ole vielä saanut heihin yhteyttä. Suunniteltiin, että voisi pitää yhteistyöillan, jonka ohessa järjestettäisiin käsityökerho joko Vanhaan Pappilaan tai Valkoiseen puuhun.

Seuraava kerho on 21.10. Reetta Pakkala tulee pitämään käsityökerhon yhteyteen vaatteiden korjauspajaa, joka liittyy hänen käsityön aineopintoihin. Käsityökerho on muuten normaalisti, mutta tämä vain lisänä.

Tauko 18.04-18.10

#### 14. Edunvalvonta

Ei ole ollut edunvalvonta-caseja. Aapo Nikula ja Sara Kangassuo kävivät hengailuillassa esittäytymässä.

Jano ry on tekemässä vetoomuksen kaksoiskelpoisten luokanopettajaopiskelijoiden opetusharjoittelusta. Harjoittelua ei ole järjestetty heille tai se on laitettu opiskelijoiden itse järjestettäväksi. Pedago allekirjoittaa myös vetoomuksen.

#### 15. Yhdenvertaisuus

Lotta Seppänen muistuttaa, että tapahtumakuvaukset tulee laittaa turvahenkilöille sekä yhdenvertaisuus-edunvalvonta- sektorille tarkistettavaksi. Näin saadaan pidettyä selkeämpi linja tapahtumien yhdenvertaisuusnäkökulmassa.

Keskusteltiin, laitetaanko kide.appiin turvahenkilöiden oma puhelinnumero vai telegram-nimimerkki. Pelkkä nimimerkki olisi tietosuoja-näkökulmasta parempi, mutta kaikilla taas ei ole välttämättä telegramia. Ehdotettiin myös sähköpostiosoitetta, mutta sähköpostilla ei olisi niin matala kynnyks ottaa yhteyttä. Laitetaan kuvaukseen turvahenkilöiden yhteystietojen lisäksi myös Pedagon yhdenvertaisuusvastaavien sähköpostiosoite. Yhtenä ehdotuksena oli myös turvahenkilöille hankittava puhelin, mutta tämäkin olisi monimutkaista. Ei vielä

löydetty ratkaisua telegram-nimimerkin ja puhelinnumeron välillä käytyyn keskusteluun, joten jatketaan siitä myöhemmin iltakoulussa.

### 15.1 Esteettömyyskysely 2024

Jäsenistölle on tehty esteettömyyskysely ja Lotta Seppänen esitteli tulokset. Kyselyä mainostettiin enemmän fukseille, jotta saatiin heiltä esteettömyystietoja. Vastaajista suurin osa olikin fukseja.

Tulosten mukaan tapahtumapaikat koettiin esteettöminä. Toivetta oli kuitenkin, että tapahtumapaikat olisivat mahdollisimman suuria, jotta kaikki halukkaat pääsevät osallistumaan. Tämä on vaikea toteuttaa, sillä tapahtumatilat ovat rajallisia tai maksavat liikaa. Tapahtumien ohjelmaan valtaosa oli tyytyväisiä, mutta osa ei kokenut ohjelmaa esteettömäksi. Tätä ei oltu kuitenkaan avattu, joten ei tiedä kuinka voisi kehittää.

Viestintään oltiin pääosin tyytyväisiä. Esiin nousi tapahtumien mainostaminen muuallakin kuin instagramissa. Tähän on reagoitu ja tapahtumakuvaukset on nyt saatavilla myös nettisivuilla. Toivetta tuli myös viikkokirjeestä, josta on keskusteltu jo aiemmin. Se kuitenkin työllistäisi liikaa, eikä ole kunnollista sähköpostilistaa tämän toteuttamiseen.

Esteettömyys-checklisteihin oltiin tyytyväisiä, ja niiden koettiin olevan tarpeeksi selkeitä. Esteettömyys-checklisteistä on tehty materiaalipankki eli kun tehdään tapahtumaa niin eri paikoille löytyy valmis lista.

Kooste laitetaan myös instagramiin sekä nettisivuille.

## 16. Työelämä- & alumnitoiminta

### 16.1. Tiedekunnan työelämäpäivä 20.9. klo 12-16

Tapahtumasta on mennyt viesti opiskelijoille koulutussuunnittelijoiden kautta. Ei ole saatu materiaaleja somepostauksia varten, joten tieto mennyt nyt pelkästään sähköpostilla. Pedagolla on tapahtumassa merkinmyyntipiste, johon menevät myymään Maria Malinen, Lotta Seppänen ja Sara Kangassuo. Merkkimyyntiä tulee myös Abakuksella ja Emilellä.

Tapahtumassa on erilaisia ständejä: Koulutusjohtamisen instituutti, Mehiläinen, Hyvinvointialue, Psykologiyhdistys, Jyväskylän kasvu- ja oppimispalvelut sekä Jatkuvan oppimisen palvelut.

Sairastapauksen vuoksi tarvittaisiin panelisti tapahtumaan. Paneelin aiheena on *Moninaisia polkuja työelämään*. Ensimmäisessä osassa on mukana opiskelijoita, toisessa alumnit ja kolmannessa osassa kaikki panelistit. Hallituksesta ei löytynyt kiinnostuneita osallistumaan, joten kysellään koko OKL:n telegram-ryhmässä.

## 16.2. Alumnirekisteri

Alumnirekisteri on luotu, ja siihen on myös liittynyt porukkaa. Keskusteltiin rekisterin mainostamisesta. Aapo Nikula tekee alumnirekisteristä viestin OKL:n telegram-ryhmään, jossa on mukana myös jo valmistuneita Pedagolaisia. Mainostetaan alumnirekisteriä myös vuosijuhlilla sekä jos on valmistuneita kavereita niin heille. Lisäksi laitetaan instagram-storyyn postaus lähempänä joulua sekä keväällä kun porukkaa valmistuu enemmän.

Alumnijäsenyydestä on uuden sääntömuutoksen myötä luovuttu. Ennen säännön voimaantuloa alumniksi oli ehtinyt liittyä yksi jäsen. Häneltä ei voida poistaa jäsenyyttä. Saaga Rissanen ehdottaa hänellekin alumnirekisteriin liittymistä, sillä alumnijäsenelle ei ole tarjota etuja.

## 17. SOOL

SOOLin hallitus kyseli kuulumisia ja on viety eteenpäin tietoa, että Pedagolla menee mukavasti.

## 17.1. Järjestökurssi

Veera Hynninen, Olivia Haataja ja Maria Malinen lähtevät Pedagosta Soolin järjestökurssille. Ilmoittautuminen ja junaliput on hoidettu.

## 18. Menneet tapahtumat

### 18.1. Kasvisten avajaiset ma 2.9. @Freetime

Järjestettiin Escapessa. Ei ollut meidän järjestämä tapahtuma, joten ei tästä sen enempää.

### 18.2. Hengailuilta ti 10.9. @Alkulähde

Tapahtumassa oli paljon porukkaa (n.60 henkilöä). Teemana bingoilua ja nyyttärit. Edunvalvojat Sara ja Aapo olivat paikalla. Hyvää palautetta tapahtumasta muuten, paitsi se, että happi meinasi loppua. Paikalla oli myös vaihto-opiskelijoita, mikä oli kiva! Hengailuaprot ovat jälleen käynnissä, ja näitä mainostettiin ennen hengailuiltaa. Käymällä kolmesti hengailuillassa lukuvuoden aikana saa haalarimerkin.

### 18.3. Selkee (sober curious) ke 11.9. @Proud Mary

Haalarimerkit eivät ehtineet tapahtumaan, joten merkit jaetaan ensi viikolla (24.9.). Tästä infotaan osallistujia. Lisäksi palautelomake lähetetään vielä sähköpostilla osallistujille, sillä tapahtuma oli poikkitieteellinen eivätkä kaikki huomaa lomaketta Pedagon instagramista.

Palautetta on tullut palautelomakkeella 3 kpl ja lisäksi yksi palaute telegramissa turvahenkilölle. (Lupa kysyty palautteen käsittelemiseen lähettäjältä). Palautteessa hajontaa, arvosanoja 2-5. Oli tykätty ja pidetty tapahtumaa rentona ja matalalla kynnyksellä osallistuttavana. Ylipäättään kiitosta sai alkoholittomuus, ja alkoholittomia tapahtumia toivottiin lisää. Tapahtuma sai kritiikkiä istumapaikkojen

määrästä sekä musiikin äänenvoimakkuudesta. Myös speed friendingin aikana oli ollut kova meteli. Veera Hynninen toi esiin, että kaikille oli kyllä tilaa, mutta täytyi istua tuntemattoman viereen, mikä taas lisäsi tutustumista. Palautetta tuli myös siitä, miten porukkaa saisi viihtymään paikalla pidempään, sillä osa lähti aikaisin pois. Otetaan kehityskohteita huomioon tuleville vuosille.

Maiju Lintulahti toi tässä kohtaa esiin, että on suunnitellut vapulle alkoholitonta tapahtumaa, jonka lisää testamenttiin.

## 19. Tulevat pöhinät

### 19.1. Fuksiaiset 19.9. @Keskusta ja kampusalue

Fuksiaiset järjestetään 19.9. Lähtö tapahtuu Lounaispuistolta klo 17. Paikalle pyydetään tulemaan klo 16.30. Tapahtuman juontaa Tuulia Turpeenoja.

Turvahenkilöinä toimivat Veera Hynninen, Lotta Seppänen, Olivia Haataja sekä Sara Kangassuo. Fuksitoimikunta hoitaa kaiken tarpeellisen turvahenkilöille.

Ensiapulaukku on katsottu kuntoon.

Yhdenvertaisuusnäkökulmasta muutamat tehtävät eivät olleet sopivia. Näitä olivat vaatejono, seksiasennon tekeminen sekä nimmarin pyytäminen otsaan vastaantulijalta. Nämä on poistettu ja vaihdettu tapahtumaan sopivampiin tehtäviin.

Keskusteltiin siitä, pitäisikö tapahtumasta tehdä ilmoitus poliisille. Tästä on kysytty aiemmin samankaltaisen tapahtuman yhteydessä JYY:ltä, eikä tarvitse tehdä ilmoitusta. Myös muilla on fuksiaisia samaan aikaan.

Atte Urama pyytää laittamaan toimivat tehtävänumerot talteen myöhempiä tapahtumia varten.

Alkoholittomasta ryhmästä oli tullut kysymystä, että mitä se tarkoittaa. Pohdinnassa oli ollut, voiko alkoholittomana olla myös alkoholillisessa ryhmässä tai onko alkoholillisessa ryhmässä pakko juoda. Tehdään alkoholittomasta ryhmästä infoviesti

jäsenille. Alkoholittoman ryhmän tarkoituksena on taata alkoholittomille osallistujille alkoholiton seura, jotta kaikki kokee turvalliseksi osallistua tapahtumaan myös selvin päin. Alkoholittomana voi kuitenkin osallistua myös alkoholilliseen ryhmään niin halutessaan.

#### 19.2. Konkareiden tapahtuma 19.9.

Konkareiden Beerpong järjestetään Heidi's:ssä Tapahtumaan on tällä hetkellä ilmoittautunut 40 henkilöä, myös vaihto-opiskelijoita on tulossa.

Jimi Rytönen tulee selostajaksi. Samana päivänä järjestetään 3miot, mikä voi syödä osallistujia. Fuksiaisten jatkot ovat myös Heidis':ssä ja toivotaan, että porukkaa tulee paikalle.

#### 19.3. Lavatanssit to 26.9. @Freetime

Tapahtuma on loppuunmyyty ja tehdään yhteistyössä Komioiden kanssa. Sonja Holm ei ollut paikalla kertomassa tapahtumasta tarkemmin.

#### 19.4. Taidetta ja viiniä 1.10.

Tapahtuman päivämäärä vaihtui, sillä edellisviikolla oli jo paljon muita tapahtumia. Tapahtuma on julkaistu tänään instagramissa sekä nettisivuilla. Mukaan kysyttiin Stimulusta, mutta ei päässyt. Tapahtuma järjestetään Vanhassa pappilassa. Lipun hinta jäsenelle on 15e/ 20e. Halvempaan hintaan kuuluu suolainen tai makea tarjoilu, viini sekä maalaustarvikkeet. Kalliimpaan hintaan kuuluu molemmat tarjoilut. Lotta Seppänen varmistaa, voiko ostaa lisäyötävää itse. Tämä onnistuu ja julkaistaan Vanhan Pappilan kanssa tehdyt yhteistyöedut näkyville tapahtumaan.

#### 19.5. Luontoretki 2.10.

Järjestetään luontoretki yhteistyössä Emilen, Abakuksen, Varkaiden ja Stimuluksen kanssa Haukanniemen luontopolulle 2.10. klo 18. Tarkoituksena on kiertää luontopolku ja istua laavulle, jonne Lotta Seppänen tekee nuotion. Kukin ainejärjestö

varaa 10e tapahtuman kustannuksiin (eväisiin). Jäsenille tapahtuma on ilmainen. Atte Urama ehdotti, että Pedago tarjoaa myös Abakuksen osuuden.

Tapahtuman nimi oli aiemmin ajateltu olevan Kansainvälinen luontoretki, jotta se kattaisi toimintasuunnitelmasta sekä kansainvälisen, että kestävän kehityksen tapahtuman. Lotta Seppänen kuitenkin mainitsi, että nimi voi syödä osallistujia, joten tapahtumaa mainostetaan pelkkänä Luontoretkenä. Nimi laitetaan kuvaan myös englanniksi ja lisäksi tapahtumaa mainostetaan vielä erikseen vaihto-opiskelijoille.

Mainosmateriaalit tulevat Varkailta.

#### 19.6. Kauppakadun appro (lippukanta) 3.10.

Pedagon kannasta on myyty 70 lippua klo 16.40 lähtöön. Olivia Haataja hoitaa rannekkeiden jaot ja ilmoittaa sähköpostilla lipun ostajille ajat, jolloin rannekkeen voi noutaa.

#### 19.7 PJR 2024

PJR eli pikkujouluristeily tulee jälleen 14.-15.11.2024. Lipunmyynti alkaa jo 23.9 klo 12 Matkapoikien nettisivujen kautta. Jäsenistölle laitettu tänään instagramin kautta Save the date, mutta muutakin infoa pitäisi laittaa. Ei kuitenkaan olla saatu tästä infoa tapahtuman järjestäjiltä. Pedagolle ei ole omaa kantaa, vaan lipunmyynti on yhteinen kaikille. Edellisvuonna joidenkin ainejärjestön kannoista oli jäänyt lippuja myymättä, joten siksi tällä tavalla tänä vuonna. Jyväskylästä lähtee Pedago, Varkaat & Jano, ja Varkaat järjestävät kaikille Jyväskylästä lähteville bussikyydit. Olivia Haataja on Pedagon yhteyshenkilö.

#### 20. META

Episode student-festival

Tehtiin yhteistyötä Episode student festivalin (18.9.) kanssa. Saatiin kaksi lippua arvottavaksi mainostamista vastaan. Arvonta on suoritettu ja liput on lähetetty voittajille.

### Siivoustarvikkeet

Saaga Rissanen ehdotti Pedagolle hankittavaksi siivoustarvikesettiä, jonka voisi ottaa mukaan tapahtumiin siivousta varten. Pohditaan vielä myöhemmin, mitä kaikkea siivoussettiin ostetaan.

### Tuure Boeliuksen keikka

Saatiin Heidi's:ltä 20kpl lippuja Tuure Boeliuksen 14.9. järjestettävälle keikalle. Tehtiin näistä arvonta instagramiin sekä nettisivuille. Arvontaan osallistui 8 henkilöä, joista jokainen sai lipun itselleen ja ilmoittamalleen kaverille. Yhdellä oli maininnassa kaksi kaveria, joten sai lipun molemmille. Lippuja meni siis yhteensä 17. Liput on välitetty arvontaan osallistuville. Yksi lipun voittaneista ei ollut Pedagon jäsen, vaikka se oli arvontaan osallistumisen ehto. Annettiin kuitenkin myös hänelle lippu, sillä arvontaan osallistuvia oli niin vähän ja lippuja jäi yli.

### Yhteistyökyselyn tulokset

Käytiin läpi yhteistyökyselyn tulokset, jotka jäivät aiemmin keväällä katsomatta. Kyselyyn vastasi 10 jäsentä. Eniten käytettyjä paikkoja olivat Revolution ja Freetime. Joitain paikkoja ei oltu käytetty ollenkaan (La bar, Intersport Tourula, Jack & Jones, Laajis, Bianca ja Polkupyörätori). Kyselyyn vastasi kuitenkin vain 10 henkilöä, joten ei voida tietää mikä näiden käyttöaste oikeasti on. Osa yhteistyökyselyssä olleista paikoista ei ole enää yhteistyökumppaneina. Kyselyn perusteella osassa paikassa ei ole ollut tiedossa edut mitkä on luvattu. Saaga Rissanen on ollut yhteydessä aina jos on tullut tietoon tällaisia tilanteita.

Kyselyssä tuotiin esiin ehdotuksia, mitä haluttaisiin yhteistyökumppaneiksi. Toivottiin kahviloita, jotain lemmikkiliikettä, kirja-, käsityö- ja askarteluliikkeitä sekä liikuntapaikkoja kuten padelia, keilausta tai biljardia. Yhteistyötä toivottiin myös

leffateatterin kanssa. Saaga nosti esiin, että syksyille ei ole resursseja ottaa uusia yhteistyökumppaneita, mutta näitä voisi miettiä ensi keväänä. Saaga laittaa nämä testamenttiin tulevaa yritysyhteistyövastaavaa varten.

#### Haalarimerkkimyynti

Haalarimerkkimyynti laitetaan auki jälleen kide.appiin. Eero Kokkarinen lupasi auttaa Saagaa merkkien postituksessa. Merkkejä voi ottaa kotiin mukaan, niin ei aina tarvitse hakea Kasvistolta. Atte Urama laittaa kestävän kehityksen merkin Sum upiin, niin se on valmiina myytäväksi perjantaina 20.9. työelämäpäivässä.

#### Kaiutin

Pedagolle on tilattu kaiutin, mutta se ei ole saapunut. Tulee ehkä joskus, tai pyydetään rahat takaisin.

Hallituksen kämppäapprot järjestetään 23.11.

#### 21. Seuraava kokous ja kokouksen päätös

Seuraava kokous pidetään 8.10. klo 16.15 Lyhdyssä.

Atte Urama päätti kokouksen ajassa 19.22.

Jyväskylässä 17.9.2024

Allekirjoitukset löytyvät seuraavalta sivulta. Allekirjoitettu Aatos Sign -palvelussa.